

AD Collector

SPECIAL
ISSUE

ARCHITECTURAL DIGEST. SPECIAL INTERIOR DESIGN ISSUE 2016. N°14

All the latest trends in

INTERIOR DESIGN 2016

**THE TOP 100
INTERIOR DESIGNERS**
*and their newest
projects*

INSPIRATION
*Rugs, fabrics,
wallpapers...
50 pages of
new products*

FRENCH-
ENGLISH
-
BILINGUAL
EDITION

M 01124



ILSE CRAWFORD

L'approche humaniste

STYLE. Plus qu'un style, c'est une véritable philosophie que promeut Ilse Crawford. Se démarquant d'une offre standardisée, elle place les besoins humains au cœur de sa démarche et revendique des intérieurs où l'on se sent bien.

PARCOURS. Après des débuts dans la presse déco, Ilse Crawford crée son agence de design Studioilse à Londres en 2001. Elle multiplie depuis les projets privés et publics aux quatre coins du monde. À son actif, une longue collaboration avec le Soho House Group, avec la réalisation notamment de l'hôtel Soho House de New York et du restaurant Cecconi's à Londres, la première boutique Aesop de Londres ou encore l'hôtel Ett Hem à Stockholm.

ACTUALITÉ. Outre la création d'une collection pour Ikea, Ilse Crawford a signé l'aménagement d'un yacht de 1938 et d'un chalet dans les Alpes suisses ainsi que le concept de la Pier First Class Lounge pour la compagnie aérienne Cathay Pacific. **M.H.**

The humanist touch

STYLE. More than a style, Ilse Crawford cultivates a philosophy. Distancing herself from the standardized market, she makes human needs the basis of her approach, seeking to create interiors that make their users feel comfortable.

BACKGROUND. After an early career in the decoration press, Crawford founded her design firm Studioilse in London in 2001. Since then, an unending series of private and public commissions has taken her all over the world. Her high-profile projects include the Soho House boutique hotel in New York, part of a long association with the Soho House Group, the restaurant Cecconi's and an Aesop outlet in London, and the Ett Hem hotel in Stockholm.

WHAT'S NEW. In addition to furnishing a chalet in the Swiss Alps and a yacht dating from 1938, Crawford has created a collection for Ikea and the concept of the Pier First Class Lounge for Cathay Pacific Airways. **M.H.**